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 :נוכחים
 

 גיל ליאני, 4X1JT, שרוליק הרמתי 4X1HF, אבינועם אלבו  4Z1RZמחברי הועד: צורי רינשטיין

4Z5SM ,4  דני קצמןZ5SL 4 יולי קפלןX6HP. 
 

ביץ זאב, עופר עזרא, גל פוקס, לוי יוריה,  שלמה פלדהמר, רפי קונפינו, הרשקו יצחק, פל :אורחים
נפתלי בלבון, מיכאל קסומוב, פלג לפיד, לואיס שפירו, נסבטור משהה, אריה רינהרץ, רונן פינצ'וק, 

 אבי בוסקילה, עוזי ליגי.

צפון נערכה ישיבת האגודה מהשמיעה והשמעה לחברים  בכדי לקרב את האגודה ולתת זכות
לפגוש את החברים מהצפון אשר לרוב נשמעים רק על הגלים לראות היענות רבה, ו בקריות. שמחנ

 ואנו לא זוכים לראותם בישיבות הועד.
 

  :מהלך הישיבה
 

 .1/1/2015ברצוני להעלות לאישור החברים את פרוטוקול הישיבה הקודם מתאריך  –( RZצורי )
 ת.נגד הפרוטוקול אושר ברוב קולו-0בעד -6תוצאות ההצבעה:  

 
לאחרונה אנו  וע הצמיחה של האגודה ושל החובבות.מועדונים היו מנהמאז ומתמיד  –( RZצורי )

קשרים לצורך קבלת  50-עדים לירידה מתמדת בכמות וזמינות מועדונים דבר אשר מקשה על קיום ה
מת מועדונים חדשים במספר מיקומים ב'. בימים אלו אנו בוחנים מספר אפשרויות להק ןרישיו

 ים.שונ
 

הממסר  .(HFע"י אבינועם ) ממסר צפת תוקן  1/1/2015בהמשך לישיבת הועד הקודמת מיום 
 (. כיום הממסר תקין ופועל.SLודני ) (WV, גל )(SMהוחזר לאתר ע"י גיל )

 
חדשים ותחליף את  םאני ממליץ ומבקש כי האגודה תבחן רכישת ממסרים דיגיטליי –( RM)נפתלי 

מים. )נקבעה ישיבה של חברי ועדת הממסרים אשר תדון בהצעה בימים הקיי םהממסרים האנלוגיי
 (HFע"י הערה נוספה  –הקרובים 

 
מועמדים  37 -אנשים בתהליך מעבר בחינות דרגה ד' ויש עוד כ 20 -ברצוני לעדכן כי כ –( SLדני )

 לבחינות נוספות.
 

חברים חדשים לאגודה. אבקש כי כל מי שהחליף אות קריאה יודיע  14לאחרונה נוספו  –( HP) יולי 
 לי בכדי שיעודכן בסיס הנתונים של האגודה.

 
בהמשך להחלטת הועד אבקש כי כל מי שרואה עצמו מועמד להיות נציג האגודה  –( RZ) צורי

 בפרידריכסהאפן יעביר לי את בקשתו המנומקת בהקדם.
 

של מועדונים והפעלות מיוחדות  QSLש להעלות להצבעה אישור מימון האגודה לאבק –( SM) גיל
 .מסילת העמק לאורך( להפעלה המיוחדת BAכגון היוזמה של אבי )

 נגד אושר ברוב קולות.-0בעד -6תוצאות ההצבעה:  
  

 .2015בישיבת הועד הבאה נעלה להחלטה את מועד ומיקום האסיפה השנתית לשנת  –( RZ) צורי
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לדעת אם יש חובב אשר מוכן אבקש  HFע"ג תדרי ה  TCP/IPהוקמה רשת  1980בשנת  –( GPג )פל
 ( הסכים לקבל על עצמו את הטיפול בנושא.WVגל )  לקחת על עצמו טיפול ותפעול הנ"ל.

 
 

אני ממליץ לנסות . באגודהלאחרונה ברצוני לברך על הרוח החדשה אשר מורגשת  –( ZQ) רונן
נות בתחום החובבות ובנושאים טכנולוגיים המעניינים את החברים. כמו כן ולקיים הרצאות שו

מה"ץ. 50אבקש את עזרת הועד בפניה למשרד התקשורת ובקשת הקצאת תדרים נוספים בתחום ה 
 כיום תחום התדרים המוקצה לנו לא מאפשר הקמת ממסרים.

 
 

הובטח  ,מה"ץ 50ם רחב בבעבר הרחוק פנינו למשרד התקשורת וביקשנו תחום תדרי –( GPפלג )
 לנו תחום של מספר מה"ץ אולם בפועל הוקצו לנו קה"ץ בודדים.

 
 מה"ץ. 50נבצע פניה מחודשת למשרד התקשורת בנושא ה  –( RZצורי )

 
 

 4X1HFאבינועם אלבו  :רשם 


